

AUGUST 5TH
AUGUST 6TH
2017

19th

CANADIAN
KENDO
CHAMPIONSHIPS

CHAMPIONNAT
CANADIEN
DE KENDO

MARKHAM PAN AM CENTRE

16 MAIN STREET, UNIONVILLE,
MARKHAM, ONTARIO L3R 2E5



HOSTED BY
CANADIAN KENDO FEDERATION





CANADIAN KENDO FEDERATION
FÉDÉRATION CANADIENNE DE KENDO



Dear Kendoka from across Canada,

The Canadian Kendo Federation (CKF) invites you to join us this August for the 19th Canadian National Kendo Championships to be held at the Pan Am Centre in Markham, Ontario.

The event will take place across two days, with expanded format to make a truly national tournament.

Our goal is to provide an opportunity to learn, challenge yourself and reconnect with fellow kendoka from across the country. In doing so, we hope to promote Kendo across Canada and to strengthen the bonds of our community.

From coast to coast, this program will promote our martial art and make it worthy of the spirit of tolerance and sharing of Canadian kendo.

Date:

August 5~6, 2017

Location:

Markham Pan Am Centre
16 Main St, Markham, ON L3R 2E5

Registration:

All tournament participants must be registered by May 1, 2017.

All participants must be either a Canadian citizen or Permanent Resident, and in good standing with the CKF and its member clubs.

Please go to the Tournament site for further information and to register

<https://sites.google.com/view/19cnkc/home>

Thank you and we hope to see you in August

C. D'Orangeville
President, CKF

CANADIAN KENDO FEDERATION / FÉDÉRATION CANADIENNE DE KENDO

65 St Paul O, Montreal QC, H2Y3S5 Canada cdorangeville@kendo-canada.com

WWW.KENDO-CANADA.COM





CANADIAN KENDO FEDERATION FÉDÉRATION CANADIENNE DE KENDO



Chers amis du Kendo Canadien

La Fédération Canadienne du Kendo (C.K.F.) a l'honneur et le plaisir de vous inviter au 19eme Championnat Canadien de Kendo qui aura lieu au Centre Pan Am de Markham, Ontario.

Son nouveau programme de compétition 2017 se tiendra pour la première fois pendant deux jours.

Créatif et stimulant, il donnera une nouvelle force d'authenticité à notre tournoi national dont nous garderons tous le souvenir toute notre vie.

Notre objectif premier est d'offrir à notre communauté passionnée des arts martiaux une occasion unique de se retrouver et d'échanger amicalement, parfois le shinai à la main.

De la côte Est à la côte Ouest, ce programme permettra de promouvoir notre art martial et d'en faire un élément pacificateur, digne de l'esprit de tolérance et de partage du kendo canadien.

Date:

5-6 Août 2017

Lieu:

Markham Pan Am Centre
16 Main St, Markham, ON L3R 2E5

Inscription:

Tous les participants du tournoi doivent être inscrits au plus tard le 1 Mai, 2017.

Pour le tournoi les participants doivent être de nationalité canadienne ou résident permanent.

L'inscription et le paiement peuvent être complétés via le lien suivant:

<https://sites.google.com/view/19cnkc/home>

Merci, et au plaisir de vous voir en Août.

C. D'Orangeville
Président, CKF

CANADIAN KENDO FEDERATION / FÉDÉRATION CANADIENNE DE KENDO

65 St Paul O, Montreal QC, H2Y3S5 Canada cdorangeville@kendo-canada.com

WWW.KENDO-CANADA.COM

